

香港消防處救護員會 員工專享優惠

選擇指定月費最高可享 \$200 或 \$600 禮券，先到先得！
(服務需於 2017 年 11 月 30 日或之前生效)



Waive standard installation fee \$680 upon register Home Broadband at the same time
同時申請家居寬頻即可豁免安裝費\$680
*Only applicable to designated estate 只適用於指定屋苑

Service Plans 服務計劃

Special Monthly Fee 優惠月費	\$78	\$98	\$148	\$138
Standard Monthly Fee 基本月費	\$128	\$118	\$168	\$158
Network ³ 網絡 ³	up to 21Mbps 高達	up to 42Mbps 高達		4G LTE
Local Data Usage 本地數據用量	3GB Extra 2GB/mth for port-in number 攜號轉台 送額外2GB/月	5GB	5GB	6GB²
	When monthly local data usage reaches the plan's data allowance, maximum upload and download speed for thereafter data access is 128kbps 當每月本地數據用量達至計劃所包括之限額時，其後本地流動數據之最高上/下載速度為128kbps			Local data will be capped at 6GB and thereafter local data charge will apply (\$30/500MB) when Subscriber agrees to continue using the local data service. 當本地流動數據用量達6GB之上限時，客戶可按需要選擇支付額外本地流動數據費用 (\$30/500MB) 以繼續在該處費用享有有關服務。
Local Voice Call Minutes 本地話音通話分鐘	3,000 分鐘	2,100 分鐘	2,500 分鐘	3,700 分鐘
Thereafter Local Voice Call Minute Charge 額外本地話音通話分鐘收費	\$0.3/分鐘			
Administration Fee 行政費	\$18	\$18	Waive 豁免	\$18
Contract Period 合約期	24 Months 月			
Other Services 其他服務	Voicemail, Call Forwarding, Caller Number Display, Call Waiting and Conference Call 留言信箱、來電轉駁、來電顯示、來電待接及電話會議			
Extra Offers ^{4,8} 額外優惠 ^{4,8}	myTV SUPER App (Alpha Pack) myTV SUPER流動應用程式(基本版) + Hung Fook Tong cash voucher 鴻福堂禮券 \$200	-	-	myTV SUPER App (Alpha Pack) myTV SUPER流動應用程式(基本版) + Hung Fook Tong cash voucher 鴻福堂禮券 \$600
Supported by 網絡支援	SmarTone			

On line apply 自助網上登記 : apply.hkbn.net/staffspecial Password: BS011

Account Manager 客戶經理 : **Billy Chan 陳先生**

Contact Number 聯絡電話 : **91610615 / 3999 1966**

Email Address 電郵地址 : **Waikong.chan@hkbn.com.hk**



Up to 180-day Deferred Start Bill
180天內彈性開始服務

Terms and Conditions:

1. Offer valid until 30 Sept 2017. 2. Local data will be capped at 6GB per month and thereafter local data charge (\$30/500MB) will apply when Subscriber agrees to continue using the local data service. 3. Actual data transmission speed may vary due to Internet traffic conditions, local conditions, hardware, software and other conditions which may arise. Service does not include support for tethering and peer-to-peer applications. 4. Subscriber must successfully register the Mobile Services Plan on or before 30 Sept, 2017 and activate the Mobile Services Plan on or before 31 Dec, 2017 in order to obtain a 24-month myTV SUPER App (Alpha Pack) (include the myTV SUPER basic pack, TVB premium SVOD and Premium Basic Pack). myTV SUPER App service is only applicable to customer who has subscribed to the designated Mobile Services Plan. If Subscriber terminates the designated Mobile Services Plan, the myTV SUPER App service will also be terminated simultaneously. 5. The offers are only applicable to the staff of designated company. HKBN reserves the right to reject the application. 6. New Subscriber may not directly or indirectly through a third party sell or in any way benefit from the sale of this offer. HKBN reserves the right to take any legal action against those in violation and reject the application of New Subscriber. 7. If the plan(s)/are terminated within the contract period for whatever reasons, Subscriber shall pay the remaining contract period to HKBN as liquidated damages. 8. Subscriber must register to designated HKBN mobile services plan on or before 30 Sept 2017 and activate the services on or before 30 Nov 2017 to enjoy Hung Fook Tong cash vouchers. Premium will be mailed to Subscriber within 8-12 weeks after successful activation of the mobile services. Voucher is limited, while stock last. 9. Please visit hkbn.net/tnc/en for HKBN mobile service or myTV SUPER detail terms and conditions. 10. HKBN reserves all its right and final discretion to the right to change offer details without prior notice and to terminate the registration of any plan of any Subscriber without giving any reason therefore.

條款及細則:

1. 優惠期至2017年9月30日。2. 本地流動數據每月限額為6GB，當該處費月之本地流動數據用量達到該處費月限額之上限時，客戶可按需要選擇支付額外本地流動數據費用(\$30/500MB)以繼續在該處費用享有有關服務；否則，本地流動數據服務將被終止直至下一個繳費月之日。3. 本地數據用量不適用於網絡共享(Tethering)及點對點傳輸，而客戶所體驗之實際數據傳輸及連線速度或會受不同因素影響而異，包括網絡流量狀態、周邊環境、硬件、軟件或其他因素。4. 客戶須於2017年9月30日或之前成功登記並於2017年12月31日或之前生效指定流動通訊服務計劃，方可獲取24個月myTV SUPER流動應用程式(基本版)。流動應用程式服務只適用於賬戶內有效之指定流動組合計劃的客戶，如客戶終止指定流動組合計劃，myTV SUPER流動應用程式服務將會同時終止。5. 登記人必須為指定公司之員工，否則香港寬頻保留權利拒絕該客戶的申請。6. 客戶無權直接出售或經他人轉售此優惠或以任何形式從中獲利，香港寬頻將會保留追究其法律責任的權利及拒絕新客戶之申請的權利。7. 若客戶於合約期內提前終止合約及服務，客戶須繳付有關之算定損害賠償費用，即該合約期之剩餘月費總額。8. 客戶須於2017年9月30日或之前成功登記指定流動通訊計劃及於2017年11月30日或之前啟動服務方可獲鴻福堂禮券。禮券將於成功啟動流動通訊服務後的8-12星期內以郵寄方式寄予客戶。禮券數量有限，送完即止。9. 有關流動通訊服務或myTV SUPER流動應用程式之詳細條款及細則，請瀏覽hkbn.net/tnc/en向銷售人員查詢。10. 香港寬頻保留隨時更改或取消優惠計劃之權利而不作另行通知，如有任何爭議，香港寬頻保留最終決定權。